
 
 

23/01/2025 
Weekly Agenda (17) 

26/01/2025 - 30/01/2025 
_________________________________________________________ 

 
Admin Notes الإدارية الملاحظات  

 صباحًا 7:10 الساعة في الصباحي الطابور حضور الإنسان. لنجاح أساسي أمر بالمواعيد الالتزام​●
 تشجيع أهمية على التأكيد نود الدراسي. لليوم ومنظمة إيجابية بداية يضمن الصف مربي وحصة
 المنزل من مبكرًا والخروج السابقة، الليلة في المدرسية الحقيبة وتجهيز مبكرًا، النوم على الطلاب
 المروري. الازدحام لتجنب

 الطلاب تركيز يعطل مما الدرس، سير على سلبًا يؤثر الدراسية الحصة عن الطالب تأخر أن كما
 من محتواه مع تواصله لعدم الدرس من للاستفادة المتأخر الطالب فقدان إلى ويؤدي والمعلم، الآخرين
 الدراسي! أبنائنا ليوم ومنتظمة ناجحة انطلاقة لضمان معًا نتعاون دعونا البداية.

 صباحاً. 7:15 الساعة بعد القسم إلى الأمور أولياء دخول بعدم الالتزام الرجاء النظام على حفاظاً​●

 السنوية. الصورة رسالة على الاطلاع الرجاء​●

●​ Punctuality is essential for a person’s success. Attending the 
morning assembly at 7:10 AM and the homeroom session ensures a 
positive and organized start to the school day. We emphasize the 
importance of encouraging early bedtime, preparing school bags the 
night before, and leaving home early to avoid traffic. 

Additionally, arriving late to class disrupts the flow of the lesson, 
affecting both the teacher and other students. It also results in the 
late student missing the opportunity to fully benefit from the lesson, 
as they are not connected from the beginning. Let’s work together to 
ensure a productive and structured start to the day for our students! 

●​ Parents are not allowed to enter the section after 7:15 AM. 

●​ Please read the Updated Annual Photography Letter. 

  
 
 
 
 
 
 

https://drive.google.com/file/d/1g5iaQekx5YcG8NJdWy_J0lUYDAG3ndfK/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1g5iaQekx5YcG8NJdWy_J0lUYDAG3ndfK/view?usp=sharing


 
 

Weekly Plans الأسبوعية الخطط  
 
 

26/01/2025 - 30/01/2025 

Grade (1) Boys Grade (1) Girls 

Grade (2) Boys Grade (2) Girls 

Grade (3) Boys Grade (3) Girls 

Grade (4) Boys Grade (4) Girls 
 
 
 

[End of Agenda] 
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